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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2024-01-17

Närvarande: Stewe, Anders, Peter, Per, Annika, Dan, Joakim, Dennie.

1. Mötet öppnades.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprokoll godkändes.

4. Frågan om tillståndet i finanserna får anstå till nästa möte. 

5. Deltagaravgifter för gymnastiken; frågan om vilka som betalt är fortfarande
oklart. 

6. Stewe fortsätter stöta på kommunen om hastighetssänkande åtgärder.

7. Frågan om underhåll av brandstationen bordläggs ytterligare.

8. Dennie axlar skötsel av grönytor mm och etablerar kontakt med 
kommunen.

9. Rickard ställer upp med plats för infoskylt på sitt staket, plats vid 
Vångagårdsvägen också ordnad. Dennie har skyltarna tills tillfälle ges att 
sätta upp dom.

10. Övriga frågor

1. Det är fortfarande oklart om det blir någon ny sand till badplatsen vid 
Sjömellet, kommunen skulle ordna det men det är länge sedan nu.

2. Materiel till lekar (valborg); det diskuterades hur vi ska hantera och 
förvarade framöver.

11. Nästa möte planeras till onsdagen den 28 februari, kl 19 i Solbackens 
källare.

12. Mötet avslutades i god ordning.
Per knappade texten.


